
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående anställningsstoppet 

Den 20 mars införde regionen ett generellt anställningsstopp för personal inom samtliga 
verksamheter, vilket beslutades på tjänstemannanivå av regiondirektören. Syftet var att bryta 
kostnadsutvecklingstakten som till stor del kan knytas till ökande personalkostnader, såväl för 
egen personal som inhyrd. 
 
Detta har ifrågasatts av Sverigedemokraterna, som i media skriver att anställningsstoppet gör 
mer skada än nytta. Samtidigt har de inte lagt någon egen regionplan, utan har ställt sig 
bakom styrets regionplan där det tydligt framgår att bemanningen ska återgå till den nivå som 
rådde före pandemin. Sverigedemokraterna har inte heller ställt några frågor eller yrkat på 
något annat i hälso- och sjukvårdsnämnden, där vi fick veta att det finns 293 fler årsanställda 
inom hälso- och sjukvården nu än 2019. Däremot lade partiet ett initiativ i regionstyrelsen 
som handlar om att utreda exakt det som redan är utrett. 
 
I årsredovisningen för hälso- och sjukvården framgår det att kostnaderna för hyrpersonal var 
högre 2023 än 2022, trots att de egna medarbetarna var fler och friskare än året innan. 
Förklaringen vi fick var att regionen saknar vissa kompetenser som måste hyras in. 
 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Håller du med ert samarbetsparti SD om att anställningsstoppet är skadligt? 
- Inom vilka yrkesgrupper anser du själv att det finns för många anställda? 
- Hur kan verksamheterna inte ha rätt personal trots att regionen har fler och friskare 

anställda än tidigare? 
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